
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie vzdelávania a mládeže Mestského zastupiteľstva v Rožňave  

dňa 10. 09. 2024 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie komisie otvoril a všetkých privítal jej predseda Mgr. Matúš Bischof, ktorý 

v úvode prítomných oboznámil s programom zasadnutia. Všetci prítomní členovia 

komisie  súhlasili s navrhnutým programom a jednomyseľne program schválili.  

 

Číslo hlasovania: 1 

Bod rokovania: Schválenie programu rokovania 

 

Číslo uznesenia: 

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za 

 

k bodu č. 1 

Plnenie uznesení 

 

Ing. Marek Krišťák informoval o možnostiach vyhľadávania jednotlivých materských 

škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava na platforme slovensko.sk. 

 Členovia KVaM plnenie uznesení berú na vedomie. 

 

k bodu č. 2 

Rozpočet mesta Rožňava vrátane rozpočtových organizácií a príspevkových organizácií 

– plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.06.2024 

 

Materiál predložila: Michaela Stehlová 

Plnenie príjmovej časti rozpočtu je splnené na 35,82%. Z toho príjmy bežného rozpočtu 

na 55,62%, kapitálového rozpočtu na 4,67% a príjmové finančné operácie sú na úrovni 23,29%. 

Z bežných príjmov sú daňové príjmy splnené na 53,61%. Plnenie podielových daní je na úrovni 

48,87%, čo je o 3,35% menej ako v rovnakom období roku 2023. Nedaňové príjmy sú splnené 

na 48,49%. Najvyššie plnenie v oblasti školstva bolo 87,17% za poplatky za réžiu v materských 

a základných školách, zároveň bolo vysoké plnenie aj za poplatky za školné CVČ, ŠKD, ZUŠ, 

ktoré bolo spôsobené navýšením týchto poplatkov. Čerpanie výdavkovej časti sa odvíjalo od 

plnenia v príjmovej časti rozpočtu a bolo vo výške 12 172 834 € z toho bežné výdavky čerpané 

na 46,11%, kapitálové výdavky na 2,88% a výdavkové finančné operácie na 48,51%. 

Číslo hlasovania: 2 

Bod rokovania: Rozpočet mesta Rožňava vrátane rozpočtových organizácií a 

príspevkových organizácií – plnenie rozpočtu vrátane monitorovacej správy k 30.06.2024 



 

Číslo uznesenia:01/09/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za 

 

Uznesenie č. 01/09/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu berie na 

vedomie plnenie rozpočtu mesta k 30.06.2024. 

 

k bodu č. 3 

Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácii na rok 2024 

 

Materiál predložila: Michaela Stehlová 

Návrh na 3. zmenu rozpočtu mesta Rožňava na rok 2024 je zostavený ako vyrovnaný. 

Zapracované boli návrhy v príjmovej aj výdavkovej časti – najväčšie zmeny boli v časti dotácie 

a v kapitálovom rozpočte, nakoľko sa aktualizovali pôvodné projekty a pribudli aj nové 

projekty, ktoré by mesto chcelo získať. K najväčším zmenám týkajúcich sa školstva došlo 

z dôvodu zavedenia podporných opatrení, zvýšeniu počtu pedagogických asistentov 

a špeciálnych pedagógov – výdavky na odvody, zmena normatívov, dotácie na stravovanie detí 

a žiakov, rekonštrukcia Materskej školy na ulici Ernesta Rótha a rekonštrukcia Základnej školy 

na ulici Zlatá. 

Číslo hlasovania: 3 

Bod rokovania: Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov 

rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácii na rok 2024 

 

Číslo uznesenia: 02/09/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za 

 

Uznesenie č. 02/09/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu odporúča 

schváliť mestskému zastupiteľstvu 3. zmenu rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO 

na rok 2024 podľa návrhu uznesenia na str. 2-3. 

 

 

 

 



k bodu č. 4 

Informatívna správa o počtoch priestupkových konaní na úseku školstva a výchovy 

mládeže a o počtoch neospravedlnených hodín žiakov plniacich povinnú školskú 

dochádzku v meste Rožňava v školskom roku 2023/2024 /od decembra 2023/ 

 

Materiál predložila: Mgr. Alžbeta Tamásová 

Od decembra 2023 sa rieši zanedbávanie povinnej školskej dochádzky na odbore 

školstva. Počet priestupkových konaní za školský rok 2023/2024 od decembra bol nasledovný: 

V mesiaci december 10 priestupkových konaní, v mesiaci január 10 priestupkových konaní, 

v mesiaci február 8 priestupkových konaní, v mesiaci marec 7 priestupkových konaní, 

v mesiaci apríl 14 priestupkových konaní, v mesiaci máj 10 priestupkových konaní, v mesiaci 

jún 8 priestupkových konaní. Školy, ktoré pravidelne posielajú oznámenia: ZŠ Zlatá 26 

oznámení, SŠ Komenského 32 oznámení, ZŠ s MŠ J. Nepomuckého 12 oznámení, SŠI 

Zeleného stromu 15 oznámení. Spolu bolo prijatých oznámení 85, čo predstavuje 4 064  

neospravedlnených vyučovacích hodín.  

Číslo hlasovania: 4 

Bod rokovania: Informatívna správa o počtoch priestupkových konaní na úseku školstva 

a výchovy mládeže a o počtoch neospravedlnených hodín žiakov plniacich povinnú 

školskú dochádzku v meste Rožňava v školskom roku 2023/2024 /od decembra 2023/ 

 

Číslo uznesenia: 03/09/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za 

 

Uznesenie č. 03/09/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu berie na 

vedomie informatívnu správu o počtoch priestupkových konaní na úseku školstva a výchovy 

mládeže a o počtoch neospravedlnených hodín žiakov plniacich povinnú školskú dochádzku v 

meste Rožňava v školskom roku 2023/2024 /od decembra 2023/. 

 

k bodu č. 5 

Správa o letnej činnosti MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava  

 

Materiál predložila: Mgr. Alžbeta Tamásová 

V školskom roku 2023/2024 realizovali letnú činnosť takmer všetky materské školy, 

všetky základné školy, Spojená škola v spolupráci s Detskou organizáciou Fénix, Základná 

umelecká škola aj Centrum voľného času v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava. 

V mesiaci júl bolo v prevádzke 7 materských škôl v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava. V mesiaci august bola v prevádzke MŠ Ernesta Rótha, kde sa sústredili deti aj 



z ostatných materských škôl. Vedúca odboru školstva poďakovala za výchovno-vzdelávací 

proces a aktivity škôl a školských zariadení počas letných mesiacov. 

PhDr. Peter Lőrincz navrhol do konca kalendárneho roka 2024 prepracovať Všeobecne 

záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení čiastočných úhrad v školách a školských 

zariadeniach z dôvodu, že finančný príspevok od detí z materských škôl iného zriaďovateľa sa 

počas letnej činnosti javí ako nedostatočný. 

Číslo hlasovania: 5 

Bod rokovania: Správa o letnej činnosti MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Rožňava 

 

Číslo uznesenia: 04/09/2024  

Členovia komisie hlasovali: 6 členov hlasovalo za 

 

1/ Mgr. 

Matúš 

Bischof 

2/ Mgr. 

Zoltán 

Breuer 

3/ Mgr. 

Richard 

Szőllős 

4/ PhDr. 

Peter 

Lőrincz 

5/ Mgr. 

Zuzana 

Hencelová 

6/ Ing. 

Róbert 

Benik 

za za za za za za 

 

Uznesenie č. 04/09/2024 komisia vzdelávania a mládeže po prerokovaní materiálu berie na 

vedomie správu o letnej činnosti MŠ, ZŠ, ZUŠ, CVČ v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

Rožňava a ukladá prepracovať Všeobecne záväzné nariadenie mesta Rožňava o určení 

čiastočných úhrad v školách a školských zariadeniach s návrhom na zmenu týkajúcu sa 

čiastočnej úhrady príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole počas letnej činnosti. 

 

Diskusia 

V diskusii boli prerokované nasledovné témy: 

• efektivita riešenia záškoláctva, 

• mylné tvrdenia ohľadne zrušenia Základnej umeleckej školy v zriaďovateľskej 

pôsobnosti mesta Rožňava, 

• prijímanie mladších detí do MŠ Krátka, ktoré ešte nebudú plniť PPV bez 

čiastočnej úhrady príspevku za pobyt dieťaťa v materskej škole, 

• parkovanie pri materských a základných školách z dôvodu zaistenia bezpečnosti 

detí a žiakov.  

Záver 

Mgr. Matúš Bischof, predseda komisie vzdelávania a mládeže poďakoval prítomným za 

účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Ing. Jana Hajdú-Agnetinová    Mgr. Matúš Bischof 

tajomníčka KVaM predseda komisie 


